

Int	ernal Use
Reference No. :	

## **Change of Installation Address Form**

Please return the completed application form in English with required document(s) by email to shm-fbhk-csc@fujifilm.com. For inquiries, please contact FUJIFILM Business Innovation Hong Kong Customer Support Centre at Hong Kong (852) 2513-2513 or Macau at (853) 2855-8008. 請以英文填寫此表格·並於填妥後連同相關文件電郵至shm-fbhk-csc@fujifilm.com。如有任何查詢·請致電富士膠片商業創新香港客戶專線香港 (852) 2513-2513 或澳門 (852) 2855-8008。

Please fill in ALL items in BLOCK LETTER. 請以正楷填寫各項資料。

Telephone No. 電話號碼: Fax No. 傳真號碼:  Email Address 電图地址:  Section II - Equipment under Agreement(s) 第二部分 - 現有合約下所包括之器材資料  No. Model No. Serial No. New Installation Address							
Customer No. 容月編號:	Section	I - Current Custo	mer Details 第一部份	} = 現客戶登記	資料		
Telephone No. 電話號碼: Fax No. 傳真號碼:  Email Address 電图地址:  Section II - Equipment under Agreement(s) 第二部分 - 現有合約下所包括之器材資料  No. Model No. Serial No. New Installation Address	Company	Name 公司名稱:_					
Email Address 電郵地址:  Section II - Equipment under Agreement(s) 第二部份 - 現有合約下所包括之器材資料  No. Model No. Serial No. Rew Installation Address	Customer No. 客戶編號:		Contact Person 聯絡人姓名:				
No. Model No. Serial No. New Installation Address 語材型號: 機身編號: 器材新安裝地址: 生双日東			Fax No. 傳真				
No. Model No. Serial No. 機身編號: 器材新安裝地址: 生效日期 生效日期 生物 中央	Email Add	dress 電郵地址: _					
序號: 器材型號: 機身編號: 器材新安裝地址: 生效日期  2 3 4 5 6 7 8 Also Change Billing Address To The Above? Yes No 面面	Section	II - Equipment ur	nder Agreement(s)	第二部份 – 現	<b>有合約下所包括之器材資料</b>		
things happened.  4. Customer relocates (resites) the Equipment by itself (not by FBHK), Customer shall pay resite administration fee HK\$400 per machine.  Signed On Behalf of Current Customer 現客戶代表簽署	序號: 器  1 2 3 4 5 6 7 8 Also Char 將帳單郵記 Is the abo 以上器材類 If there are youngrade letter(s) and 2. The Custon & Conditions 3. FUJIFILM B maintenance location or to use a party any uggrade modify, trans sublicense the within the sc that the sc that any uggrade modify, trans sublicense the within the sc that any uggrade modify, trans sublicense the within the sc that any uggrade and the sc that and the sc that are the sc that and the sc that are	mge Billing Address 高地址更改為以上地。 Dive machine self resible 否由客戶自行搬遷 The more than the aboot for the Customers for leading and country and the working of any of the Equipment of the Software to any third party, oftware the Software to any third party, oftware. The Customer must in ened.	機身編號:  To The Above? Yes 址? 是  ite by customer? Yes ? 是  ove self resite machines ph (重新安置)器材多的 g Limited ("FUJIFILM BI HK") reserd on not duly sign this application form provided. the the FSMA / Rental / DSP, accounted the services without notice or to irre thereby incurred should the Cusipment, or without prior written consecting the services without service on an are products/system, Customer shall not product shall be	No 不	If Yes, please indicate the No. 如是,請註明序號:  If Yes, we will contact you late 如是,本公司的客戶務服部同該 I a machine list or contract cop 其餘器材之清單或合約副本。 <b>備註:</b> 1. 現客戶必須於此申請表格上簽署,否則 有權拒絕客戶是次之申請。 2. 客戶必須繼續承擔與本公司於較早前的「文件方案合約」,以及有關之條款及規 「文件方案合約」,以及有關之條款及規 以或未經本公司正式書面包意,准予顧 が或未經本公司正式書面包意,准予顧 が或未經本公司可有權無須通知顧 加時・提高維修費用。在任何情況下,	er to confirm the 事 稍後將會與 『  「簽訂之「全面維修保」則。 「器士膠片商業創新香」 「簽訂之「全面維修保」則。 「農田非由本公香富一縣上此全面維修版」	e Administration Fee 貴司聯絡確認收費事宜 巷有限公司(富士膠片商業創新香港 養服務合約」/「定價租賃合約」/ 司或指定分銷商所購買的影印物料及 港特許的人員維修器材(包括任何升 援務・或因以上情況而導致維修成本地公司有關上面所述情況。
Name 大itle 姓名:	J. 31100	on Johan of Juli	ustomor - 70 A /	TV-DCAA-FI			

Date 日期: